



Partner information Hamburg on Tour

Company	Hamburg Tourismus GmbH	Hamburg Tourist Board
Profile	<p>Entdecken Sie Hamburg von seiner schönsten Seite. Beratung.Buchung.Service.Hamburg Tourismus bietet:</p> <ul style="list-style-type: none"> ✓ Das größte Hotelangebot n Hamburg ✓ Hamburg CARD –der Städtepass zur kostenlosen Nutzung der öffentlichen Verkehrsmittel und Ermäßigungen bei über 130 Attraktionen ✓ Veranstaltungshighlights und Übernachtungsangebote ✓ Tipps aus erster Hand von Experten ✓ www.hamburg-tourismus.de 	<p>Discover Hamburg at its best. Advice.Booking.Service The Hamburg Tourist Board offers</p> <ul style="list-style-type: none"> ✓ The widest range of hotels in Hamburg ✓ Hamburg CARD - the city pass for free public transport and more than 130 attractions ✓ Event offers and overnight packages ✓ First-hand knowledge from experts ✓ www.hamburg-travel.de
Contact on the spot	Silke Walter	Silke Walter
Action in Gothenburg	<p>Hamburg Informationen aus erster Hand zu den Highlights, wie z.B. die neue Elbphilharmonie mit Hilfe eines touch screens selbst entdecken, alles über die UNESCO Weltkulturerbestätten Speicherstadt und Kontorhausviertel, spezielle Shopping Tipps, der beliebtesten Attraktion für Familien: dem MiniaturWunderland, die Museumsmeile und den vielen schönen Weihnachtsmärchen in Hamburg.</p>	<p>First-hand knowledge about our highlights like: discover the new Elbphilharmonie by yourself with a touch screen, find out all about the the UNESCO World Heritage Speicherstadt und Kontorhausviertel, special shopping tips, information about the most visited attraction for families: MiniaturWunderland, the Mile of Art and don't miss the several Christmas markets in Hamburg !</p>
Contact on the spot	<ol style="list-style-type: none"> 1) Silke Walter, Marketing Manager Internationales Marketing, walter@hamburg-tourismus.de, Phone: +49 (0)40 30051119 mobil: 0173/2452094 2) Josefine Degenhardt, Praktikantin 	<ol style="list-style-type: none"> 1) Silke Walter, Marketing Manager Internationales Marketing, walter@hamburg-tourismus.de, Tel: +49 (0)40 30051119 mobil: 0173/2452094 2) Josefine Degenhardt, Praktikantin

**Contact for the
media**

Guido Neumann, Leiter Media Relations
Tel: 411110-580,
guido.neumann@marketing-hamburg.de

Guido Neumann, Head of Media Relations
Phone: +49 (0)40 411110-580,
guido.neumann@marketing-hamburg.de

**Webside /
Social Media**

www.hamburg-tourismus.de

www.hamburg-tourism.de
[www.facebook.com/ Hamburg Tourism](https://www.facebook.com/HamburgTourism)
https://www.instagram.com/mein_hamburg/